



# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE, INGELSTAD IBK 2018-03-12

---

**Datum:** 2018-03-12, kl. 18:00-19:30

**Plats:** Ingelstad Församlingshem

**Närvarande:** Anders Karlsson, Lotta Flinck, Fredrik Albrekt, Björn Claesson, Peter Hildingsson Marie Hammarstedt, , Viktor Gustavsson.

**Frånvarande:** Lotta Kidell

## AGENDA

### 1. Inledning (ordförande)

Anders Karlsson öppnat mötet

### 2. Val av person för justering av protokoll

Marie Hammarstedt utsedd till justeringsperson.

### 3. Genomgång föregående protokoll

Kvarstår sedan fg protokoll 2018-01-15:

**Enklare av scanning av möjliga stiftelser aktuella för IIBK (Björn)**

Nyckelhantering/-kvittens påbörjad. Kvittenslista framtagen. Utskick till ledare ej genomförd. Beslöt 2018-03-12 att efter avslutad säsong, senast 2018-04-30, begär vi in samtliga nycklar från alla lag. Dessa återlämnas till Fredrik A. **Peter H gör utskick/nyhet till alla ledare om att:**

- Nyckelinlämning ska ske
- Lagskåp töms på lagens egna material och matchställ lämnas där i. Detta för att kunna inventerar och förbereda för kommande säsong. Både matchställ och målvaktställ ska vara nytvättat när det lämnas kvar i skåpen.

I övrigt inga kvarstående åtgärder i aktuellt protokoll, vilket därmed stängs.

### 4. Diverse aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.)

#### a. 30-årsjubileum

Status 80 anmälda, tar max ca 150 personer. Lokal och mat bokad. Liveband bokas. Nyhet gått ut i flera omgångar. Alkoholtillstånd inskickat.

**Anders och Totte håller i kvällsaktiviteten.**

Hjälp behövs med planering/genomförande av aktivitet dagtid den 14/4:

\* Johan S fixar motståndarlag till seniormatch som även erbjudit delta i planering

\* **Viktor G och Fredrik A deltar i planeringsarbetet.**

#### b. Påsksmällen

Påsksmällen genomförs ungefär som vanligt.

**Dags att skicka ut inbjudan (Peter H).**

Kioskschema fördelas per lag inkl. lösa grillning.

Minst en ledare per lag finnas på plats, gärna som spelare för bistå övriga engagerade.

Tipspromenad ordnas (Björn)

Inköp mat, dricka, ink påskägg till vinnare samt godis till godisregn m.m. (Marie tillsammans med Lotta K)

NewBody-statistik tas fram för utse vinnare mest sålda (Lotta F). Hänsyn/kontroll sker att vinnare inte beror på förälder med flera barn sålt allt på ett och samma barn.



# PROTOKOLL STYRELSEMÖTE, INGELSTAD IBK 2018-03-12

---

**c. Resa till SM-finalen**

Status 49 biljetter bokade, varav 17 vuxn + 19 barn anmälda. Utskick gjorts sedan längre tid tillbaka. Lägre pris anmälan tidigt. Framåt endast vuxn-biljetter med något högre pris även om bokas för barn. Buss + 2 chaufförer bokade.

**d. Planerade aktiviteter för föreningsutveckling**

Grupper inom föreningsutveckling har påbörjats av vissa, inte alla. Innan utgången av maj behöver detta vara klart så att allt är förberett inför kommande säsong. Ordnar en arbetsdag där de olika grupperna jobbar gruppvis men på samma plats. Detta dels för säkerställa att det blir genomfört men även utbyta info mellan grupperna. **Anders kallar till arbetsdag.**

**e. Sommarläger 2018**

Initiativ och planering pågår för att få till stånd sommarläger för vissa åldersgrupper. Diskussioner pågår om samarbete med tyskt lag/klubb som kan beröra/engagera ett av våra lag. Utöver lagets ledare är Viktor och Anders engagerade. Mer info efterhand.

**f. Övrigt**

Diskussion om att ordna målvaktscamp för målvakter i snarlika åldrar. **Anders kollar med lämpliga personer att samarbeta med.**

**5. Rapport för klubbagen/ordinarie aktiviteter**

Årets säsong varit lyckad för IIBK, bl.a. har A-laget säkrat sin plats i division 2 och U-laget vunnit sin serie.

**6. Hallfrågor**

**Björn ser över möjligheter till ny lösning på nyckelhantering via skåp/nyckelgömma med personlig tagg. Detta för att förenkla nyckelhantering.**

Inom IIBK finns flera priser, pokaler och medaljer som nu endast finns i arkiv. Synd att dessa inte visas upp. **Peter H ställa frågan återigen till Arenaservice om vi får sätta upp prisskåp på lämpligt ställe i hallen.**

**7. Material och utrustning**

Enl. notering ovan fg protokoll så ska lagskåpen tömmas på lagens egna material, match- och målvaktställ lämnas där i. Detta för att kunna inventera och förbereda för kommande säsong.

**8. Beslut tidpunkt för nästa möte**

Nästa möte hålls i god tid innan 14/4. "Omröstning" läggs upp via Facebook.

**9. Mötet avslutas (ordf.)**

Anders Karlsson förklarar mötet avslutat.

Protokollet upprättat av Peter Hildingsson 2018-03-18

Protokollet justerat av Marie Hammarstedt 2018-03-18